
 

 

 

PROTOKÓŁ SESJI XXII 

z dnia 24.02.2021 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie 
porządku obrad. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad." 

XXII Sesja Rady Gminy, 24.02.2021 r. 

[Przewodniczący]: Dzień dobry, witam Państwa bardzo serdecznie. Witam Panią 

Wójt, witam Panią Skarbnik. Witam Zastępcę Pani Wójt Pana Łukasza 

Szczepanowskiego. Witam Panów z obsługi. Witam Panie i Panów Radnych. 

Na początku odczytam listę obecności: 

Pan Grzegorz Kopecki. Nieobecny. 

Pani Marzena Bryl. [Bryl]: Dzień dobry, obecna. 

Dziękuję. Pan Jacek Juchta. Nieobecny. 

Pan Mirosław Zdankiewicz. [Zdankiewicz]: obecny 

Dzień dobry, witam.  

Pani Iwona Nowak. [Nowak]: Dzień dobry, obecna jestem. 

Dzień dobry, dziękuję. Pan Mirosław Tadejewski.  

[Tadejewski]: Dzień dobry, jestem obecny. 

Dziękuję. Pan Krzysztof Śliwiński. [Śliwiński]: Dzień dobry, jestem obecny. 

Dzień dobry, dziękuję. Pani Irena Szczotka. 

[Szczotka]: Dzień dobry, jestem obecna. 

Dziękuję. Pan Marek Lewicki. 

[Lewicki]: Witam, jestem obecny. 

Dzień dobry, dziękuję. Pani Lucyna Ramza-Dudek. [Ramza-Dudek]: jestem obecna. 

Dzień dobry, witam.  

Pan Bartosz Wiącek. [Wiącek]: Dzień dobry, jestem. 

Dziękuję. 

Pani Ludmiła Palińska. [Palińska]: tak, jestem. 

Dzień dobry. 

Pan Andrzej Leśkiewicz, nie ma. 

Bierze udział w sesji nowy radny, Pan Jan Piskor, który będzie obecny… 

Uczestniczył w sesji dopiero po złożeniu ślubowania. 

Dziękuję bardzo. 

Odczytam porządek obrad. 

Otwieram zdalną sesję Rady Gminy Sadlinki XXII 

 

Odczytam porządek obrad. 

 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.  

2. Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta.  

3. Ślubowanie Radnego wybranego w wyborach uzupełniających 17.01.2020  



 

 

4. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady i komisji stałych Rady 

Gminy Sadlinki w roku 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych komisji rady.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu w roku 2021.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2021 

rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sadlinki na 2021 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 

2021 r.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 

2021 roku.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Sadlinkach w Gminny Ośrodek Kultury, Czytelnictwa i Sportu w 

Sadlinkach.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy 

Sadlinki.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

17. Wolne Wnioski.  

18. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem 

porządku obrad.  

Prosimy o zalogowanie się do portalu radnego. 

Proszę o zalogowanie się do portalu radnego Panią Ludmiłę Palińską i Panią Iwonę 

Nowak. Mamy problemy techniczne z łączami. 

Pani Iwona jeszcze. 

Czy Pani Iwona nas słyszy? Prosimy o zalogowanie się do portalu radnego. 

[Nowak]: Halo, czy mnie teraz słychać? 

[Przewodniczący]: Słychać, dobrze już chyba jest, tak? 

[Nowak]: Bo ja miałam informację czy chcę głosować, więc no wcisnęłam, że chcę. 

Wychodzi na to, że jestem zalogowana, tylko nie wiem czy u Państwa jestem 

widoczna. 

[Przewodniczący]: Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za 

przyjęciem porządku obrad. 

[Nowak]: Panie Przewodniczący, ja w dalszym ciągu nie widzę po prostu tego 

głosowania. 

[Przewodniczący]: Dobrze, żeby nie przedłużać, czy jest Pani za przyjęciem porządku 

obrad. Proszę wyrazić swoją wolę głosowo. 

[Nowak]: Tak, jestem za. 

[Przewodniczący]: Dziękuję bardzo. 10 radnych wyraziło akceptację porządku obrad 

poprzez portal radnego. Jedna osoba głosowa, Pani Iwona Nowak. 

 



 

 

 
 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

JG- Przystępujemy do realizacji porządku obrad. 
 

 

Ad. 2 Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o 
złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta." 

 

Na moje ręce nie wpłynęła żadna interpelacja skierowana do Wójta. 
 

 

Ad. 3 Ślubowanie Radnego wybranego w wyborach uzupełniających 17.01.2021 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Ślubowanie Radnego wybranego w wyborach uzupełniających 17.01.2020" 

 

Radny Jan Piskor złożył ślubowanie 

 

Ad. 4 Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym." 

Witam Państwa bardzo serdecznie, gratuluję nowemu radnemu zdobycia mandatu 

radnego. Ostatnia sesja 18 grudzień, 29 prawie to koniec roku, koniec miesiąca. 

Podpisanie umowy już definitywnie, o którym wspominałam, że na jeszcze 

poprzedniej sesji, przed grudniową sesją budżetową, że mamy wyznaczony termin na 

podpisanie umowy na drogę Olszanica. Drogę, którą przejęliśmy w zeszłym roku od 

starostwa, od powiatu. Dofinansowanie jest prawie milion złotych na remont tej drogi. 

To jest 63,3% , 955 tys. Przepraszam. 955 tys. 775 zł oczywiście my nie wiemy jakie 

będą w tym roku ceny na rynku. Ta kwota już nie ulegnie zmianie, ale cieszymy się, 

bo to jest ogrom dofinansowania, biorąc pod uwagę, że ta droga będzie również 

dofinansowana przez Starostwo Powiatowe również. My tylko będziemy 

dofinansowywać w wielkości 30% dofinansowania tej drogi. Od stycznia funkcjonują 

już nowe opłaty na śmieci, Przypomnę stawki: od jednej osoby 20,50 zł za miesiąc. 

Od dwóch do czterech osób 19,50 zł razy ilość osób w gospodarstwie domowym i 

powyżej, przez pięć i więcej osób, wtedy rodzina płaci 95 zł. 11 stycznia, około tej 

daty zarząd dróg wystąpił do RDOŚu o odstępstwo od ochrony gatunkowej. Ja z 

jednym z Państwa radnych, z Panem Krzysztofem Śliwińskim rozmawiałam na temat. 

On właściwie również zwraca się cały czas o pomoc, żeby zapobiec dalszej jakby 

pękaniu i możliwości zawalenia się wręcz, że tak powiem drogi… Pobocza drogi w 



 

 

Okrągłej Łące. Jest to bardzo niebezpieczne kiedy przysypie śnieg i tej dziury 

faktycznie nie widać. Bobry żerowały dosyć mocno przed okresem tym już 

zamarznięcia gleby. Na szczęście po tylu już… Mowie o tym, że te bobry w tamtym 

rejonie grasują, mają swoje żeremie. Zarząd dróg wojewódzkich, bo droga należy do 

właściciela… Jako właściciel wystąpił do RDOŚu do Gdańska o ewentualnie 

możliwość odstąpienia. Ja również rozmawiałam z osobą, z kierownikiem z tego 

działu, która pokierowała mniej więcej jak trzeba by było zrobić. Te głosy już były 

wcześniej ale jednak po tych rozmowach zapadła taka decyzja, ale mróz nam trochę ją 

jakby przesunął w czasie, że miała tam jechać również… Miały tam przyjechać osoby 

z Gdańska, żeby sprawdzić tą sytuację, no i taką decyzję  wydać, która będzie 

pozwalała ewentualnie na płoszenie, niszczenie siedlisk i też zamontowanie siatki. W 

jakim zakresie będzie to zrobione, myślę, że  jak tylko ziemia odmarznie, tak 

rozmawiałam z kierownikiem tutaj zarządu dróg, oddziału zarządu dróg 

wojewódzkich w Sztumie to będzie po prostu ta pomoc udzielona i również zarząd 

dróg wojewódzkich może się zwrócić o zwrot kosztów, więc tym bardziej myślę, że 

nie będzie tu wymówki, na to, że nic nie można zrobić. Nie dochodzi jednak do 

zabijania tych zwierząt, tylko na razie ograniczamy się do pierwszego takiego… 

Będzie pierwsza część, ewentualnie tylko płoszenia, ale pierwszy krok mam nadzieję 

zostanie zrobiony nim całkowicie ziemia odmarznie i zacznie ona znowu wiosną te 

zwierzęta po prostu żerować, robić sobie tam gniazda już wiosenne. 

12 stycznia był to okres spotkań również przez portal na temat zorganizowania 

transportu dla osób wyznaczonych, objętych możliwością dowozu do punktów 

szczepień przeciwko sars-cov2 i spotkaliśmy się w Komendzie Powiatowej Straży, u 

Pana Komendanta wójtowie. Następnie dwudziestego, zaraz już nastąpiło podpisanie 

umowy o dowóz takich osób, u nas będzie to robiła, jak Państwo pewnie już wiecie, 

ale wspomnę, jednostka OSP, z którą podpisałam porozumienie, za dowóz będzie 

miała również płacone, za każdą osobę niepełnosprawną i z pierwszej grupy ze 

schorzeniami, osób mających również trudności w samodzielnym poruszaniu się, 

osób tych niepełnosprawnych 52 zł i 24 zł osób, które… Za każdy wyjazd osoby, 

które nie mają czym dojechać do tego punktu. To jest po stronie jakby już OSP. 

Oczywiście za pośrednictwem również naszego takiego biura stworzonego na 

potrzeby, zgodnie z wytycznymi również wojewody i rządu, żeby takie biura 

powstały. U nas są dwie osoby odpowiedzialne za ten przepływ informacji, za 

powiadamianie kto zadzwoni pod numer 789387461 do pracownika-do Pani Karoliny 

Czarnowskiej otrzyma informacje niezbędne, jeżeli o czymś nie wie i chciałby się 

poradzić również takich informacji udzielamy. Otrzymując informację zdalną, że 

mamy kogoś przewieźć organizujemy również ten transport przewozu na dany dzień. 

Chciałam powiedzieć, że w naszej gminie było oczywiście już, na razie tylko jedna 

osoba skorzystała z tego transportu. W marcu skorzysta kolejna, o której my wiemy. 

Nie wiemy jaka ilość osób będzie jeszcze w następnym czasie. W Gminie mamy 80 

latków 141 osób, 70+… 80 latków plus, czyli osoby powyżej 80 roku życia, to tak jak 

powiedziałam 141 osób, 70+ 314 i o tej kolejnej grupie 60+ 684 osoby, bo to są na 

dzisiaj jakieś ewentualnie najbliższe możliwe szczepienia… Z resztą tej ostatniej 

grupy też jeszcze nie wiemy kiedy, ale po 22 marca mają być zapisy na szczepienia 

tych osób. No i w takiej każdej z tych grup możemy znaleźć osoby, które mogą się 

zaliczyć do tego, że będą mogły skorzystać z tego transportu. Jeżeli państwo słyszycie 

na swoim terenie o jakiejś osobie, a nie wie o takich rzeczach, że może skorzystać z 

dowozu w gminie proszę się z nami kontaktować. Jeżeli trzeba jest na stronie 

oczywiście naszej gminy numer telefonu i ten kontakt podany. Możecie Państwo 

nawet do nas, my też przekierujemy te rozmowy do osoby odpowiedzialnej. 



 

 

Chciałabym tylko zaznaczyć, dlatego o tym mówię, że to jest bardzo ważna rzecz, 

bardzo nam na tym zależy, żeby osoby, które nie mogą z tego skorzystać, mogły z 

tego skorzystać i oczywiście zdecydują się na szczepienie, bo też nie mamy 

odpowiednio informacji ile osób z naszego terenu szczepi się. Wiadomo, że nie mamy 

punktu szczepień w naszej gminie. Bardzo szkoda i bardzo żałuję, że tego punktu 

tutaj w Sadlinkach nie ma, ale są wyznaczone inne punkty i osoby zapisujące się, czy 

przez internet czy przez infolinię, czy w swoim ośrodku zdrowia mogą mieć… Mają 

możliwość czekania później na swoją kolejkę. To są tak… Ważna taka informacja i z 

naciskiem właśnie tutaj o niej również mówię. 

Dwudziestego tak już powiedziałam stycznia podpisane jest porozumienie, wszystko 

działa – strażacy… Samochód czeka na możliwość w każdej chwili do dyspozycji 

naszej gminy.  

15 stycznia przekazanie OSP, oficjalne było tutaj w Sadlinkach u mnie w jedynce, no 

niestety z zachowaniem tych ostrożności i wskazań, które nas obowiązują, więc nie 

mogliśmy się spotkać w jednostce z większą ilością druhów. Chodzi o przekazanie, 

oficjalne włączenie do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego jednostki OSP w 

Nebrowie Wielkim. W obecności Komendanta Państwowej Straży Pożarnej Pana 

Wojciecha Berenta, prezesa OSP w Nebrowie  Pana Tadeusza Krajewskiego i 

naczelnika Szymona Torbowskiego oraz mnie wręczyliśmy uroczyście tą nominację, 

która obecnie jest określona czasowo, czyli nie jest dane to na stałe. Jednostka jeżeli 

nie będzie dostosowywać się do wymagań krajowego systemu ratownictwa nie będzie 

miała przedłużonej tej przynależności do tego systemu. W Nebrowie jest to od daty 

11 listopada 2020, taka była już decyzja Komendanta Wojewódzkiego. Do 31 grudnia 

2025 roku jest ten okres właśnie włączenia. Jest to również wielkim, nie tylko 

wyróżnieniem dla jednostki, drugiej jednostki na terenie gminy, powiatu… Naszej 

Gminy Sadlinki. Jest to również wyzwanie dla samych ochotników, bo i szkolenie i 

mobilność na pewno musi być większa i jeszcze bardziej skuteczna niż to, nie należąc 

do systemu, do ratownictwa krajowego, więc wymaga się od nich o wiele więcej, są 

bardzo ambitni, tego im życzę, żeby można było powiedzieć w 2025 roku, że zrobili 

dużo. Na pewno czeka nas również okres doposażenia. Oni oczekują na dużo, na 

wiele od nas jako gminy. No zobaczymy jakie decyzje zapadną. Chciałabym, żeby 

troszeczkę też i pokazali od swojej strony, wtedy będzie mi łatwiej podjąć jakąś też 

inną decyzję dotyczącą może i samochodu ratowniczego, bo tylko takie jednostki 

mogą dostawać z dofinansowania, więc łatwiej nam też ten samochód kupić. Chociaż 

te kwoty, które dzisiaj samochody kosztują to nie są małe. 

25 stycznia był u mnie Komendant Powiatowy Policji Janusz Skosolas oraz jego 

zastępca Jarosław Kowalski, prowadzimy od jakiegoś czasu rozmowy na temat 

budowy nowego Posterunku Policji w Sadlinkach. Miałoby się to odbywać tak, że 

Gmina przekaże grunt policji nieodpłatnie, a Komenda Wojewódzka, bo to przez 

Komendę Wojewódzką się odbędzie i Pan Komendant zrobi wszystko, tak stwierdził i 

tak będzie dążył do tego, żeby w Sadlinkach powstał nowy komisariat. Wiemy, że ten 

budynek jest stary, że jest… Wymaga remontu. Faktem jest, że jest zadbany w środku 

i tyle na ile może i my przecież mieliśmy w tym udział jako gmina jeżeli chodzi o 

jego remont czy wyposażenie, ale no standardy zaczynają być inne i jeżeli jest 

możliwość pozyskania środków na budowę nowego to wiem, że musiałam zrobić ten 

krok, bo bez tego kroku, czyli przekazania gruntu nie będzie w ogóle możliwości 

dalej jakby starania się Pana Komendanta Powiatowego o środki na rozbudowę. 

Kiedy to będzie i czy w ogóle będzie to będziemy powiadomieni, ale nie ukrywam, że 

jeżeli taka zgoda by była i taka decyzja zapadła myślę, że Państwo również będą za 

tym, żeby przekazać około 15 arów gruntu. Taka propozycja padła jedynie przy tutaj 



 

 

najlepszej lokalizacji i gruntów, których tak naprawdę mamy bardzo niewiele w 

Sadlinkach przy ulicy Spółdzielczej, przed tą nową ulicą, która została nadana, tam 

gdzie kiedyś były działki nauczycielskie. Więc zaproponowałam tą działkę. 

Do końca stycznia jest obowiązkiem gminy wypłaty jednorazowego dodatku 

uzupełniającego tzw. Czternastki. Chciałam Państwu o tym powiedzieć, bo w tym 

roku zapłaciliśmy, znaczy w tym roku zapłaciliśmy za poprzedni 2020 rok dużą sumę, 

to jest suma 119 tys. 744 zł w dwóch szkołach i w jednym przedszkolu. To jest 

ogromna suma, którą płaci się nauczyciel nie osiągnie tej średniej, która jest 

ogłoszona w rozporządzeniu ministra oświaty i nauczyciele stażyści otrzymali w tym 

roku 4724 zł, mianowani 8831 zł, dyplomowani 106 188 zł. Na pewno na wpływ i tej 

wysokości ma sytuacja, która jest. Nie ma doraźnych zastępstw, te sumy są gdzieś 

ukryte, bo doraźne zastępstwa gmina też płaci z własnych środków, nie dostajemy na 

to pieniędzy z subwencji oświatowej, tylko to są płatności co miesiąc. My tego nie 

widzimy, Państwo może tego nie widzą w budżecie, bo to jest ogólnie tak… Płacimy 

pensje nauczycielom. Kiedy płacimy czternastkę, która jest wydzieloną sumą taką 

za… dodatkowo, to wtedy faktycznie to jest widoczne. 

4 lutego byłam na uroczystości 50. Rocznicy ślubu, bardzo się cieszę i jest mi miło. 

Wiadomo, że ograniczenia są i nie za bardzo wychodzimy sami z taką inicjatywą 

jakby uczestnictwa, ale jeżeli ktoś chce i liczy się z tym, że jest to okres pandemii, 

chce pomimo wszystko nas zapraszać… Byłam z kierownikiem USC, to oczywiście 

wychodzimy na przeciw. To jest bardzo miłe spotkać się z tymi osobami, bardzo 

życzliwe są te spotkania i można się z nich czasami wiele nauczyć. Chciałam 

powiedzieć również, że tak jak wczoraj omawialiśmy… Dwa dni temu zmiany do 

budżetu, tak samo chciałam tylko wspomnieć, że tam były wymienione, przyjęte, 

wydzielone środki  już na zakupy i remonty do Sadlinek tj kwota 196 tys. w ramach 

tego projektu z 6.2.2., który będziemy realizować i pomału będziemy realizować 

chociaż covid nam na wiele nie pozwala. Okrągła Łąka otrzymała 196 tys. na pewne 

prace jak szambo i podjazd i chodnik. W Sadlinkach chcemy zrobić taras tutaj od 

strony, żeby można było wychodzić, dodatkowe wyjście; ten chodnik chcemy 

poprawić, który prowadzi bezpośrednio do budynku. To są takie prace, jak Państwo 

wiecie, że ceny są bardzo teraz wysokie i dlatego te sumy są też tutaj wysokie, ale 

niestety zrobić nie za wiele za nie będzie można. 

Wczoraj podpisywałam umowę z PROWu, z Panią Skarbnik byłyśmy w Gdańsku na 

pozyskane środki z Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania, gdzie tam jest PROW 

PLGD. Pisałam w zeszłym roku wniosek na… To były środki właśnie na 

infrastrukturę turystyczną i chcę zrobić do tej części, gdzie jest zrobione już jako 

część rekreacyjna pierwszy taki etap, pierwszy taki krok tam na Piaskach i dalszy to 

jest budowa ścieżek. Będą to ścieżki asfaltowe z budową wiaty. To kolejny krok, żeby 

po prostu uatrakcyjnić to miejsce. Na pewno chodzi o roślinność. Tam też pewnie z 

czasem trzeba będzie coś dodać, ale najpierw te ścieżki wyznaczą nam faktycznie 

miejsca, nie będzie się grunt obsuwał i myślę, że teraz faktycznie to będzie wyglądało 

jako miejsce rekreacji, a kolejne działania i kolejne możliwości ewentualnie 

budowy… Projekt jest u nas dosyć szeroki. Stopniowo dlatego, że są to duże 

pieniądze i stopniowo chcę realizować tam tą infrastrukturę, w tamtym miejscu. 

To jest 62, prawie 63 tysiące pozyskanych pieniędzy. Całość to jest 184, ja wiem, że 

niektórzy wnoszą, że nasze kosztorysy są takie wysokie i dlaczego tak drogo mamy 

skosztorysowane pewne elementy jak wiata czy… No niestety, to robią nam 

kosztorysanci według cen, jednak czasami te ceny są jeszcze zbyt niskie co do 

uzyskiwanych cen w przetargu. Ja zawsze w tym miejscu będę mówiła, że nie 

porównujmy to do cen, które Państwo płacicie, albo Państwo się na rynku poruszacie, 



 

 

bo one są zawsze niższe niż te, które musimy ogłaszać przez przetargi. To są zupełnie 

relatywnie inne środki, to robią firmy, mają duże narzuty, duże koszty utrzymania i 

przekładają to również na ceny, które obowiązują, więc prywatnie to są inne ceny, ale 

niestety przetargowe to są… Oczywiście najniższą wybieramy cenę, to są też zupełnie 

inne ceny. 

Na koniec chciałam tylko dodać, że ten czas szczególnie wokół 10 lutego, kiedy 

przyszła zima, sami Państwo wiecie, że nie spodziewaliśmy się takich  mrozów i 

takiego śniegu i myślę, że zauważani byliśmy w tym jak zaangażowane były jednak 4 

jednostki… 3 obce osoby, którym zleciliśmy odśnieżanie, 4 to był tutaj nasz kierowca 

z ciągnikiem, który też jeździł i staramy się dotrzeć do tych najważniejszych dróg. 

Nie jesteśmy w stanie zrobić tego od razu wszystko, bo jak jest zima to wszyscy chcą 

od razu na ten moment mieć odśnieżone. Nie wszędzie będziemy docierać, bo nie 

jesteśmy w stanie wszystkie drogi gminne odśnieżyć. Dzisiaj jest tak, że nikt nie chce, 

nawet mając sprzęt odśnieżyć koło domu sobie, bo droga gminna gdzieś tam blisko 

jest. Ja zachęcam i proszę bardzo o taki chociaż kawałek tej drogi odśnieżenia, bo nie 

jesteśmy, jak mówię w stanie odśnieżyć prawie 300 km dróg. To są te drogi 

najważniejsze, gdzie ta komunikacja przebiega i to, że z pewną krytyką się… Że 

nareszcie, a tyle już każdy czekał. No, jak mówię i tak te osoby myślę, że bardzo 

sprawnie działały o każdej porze wieczorem lub bardzo wcześnie rano. Nie mówię o 

naszym kierowcy, który nawet w nocy, późno w nocy odśnieżał te chodniki, żeby 

jakoś tam też ludzie mogli rano przejść, więc za wyrozumiałość również… Bardzo 

proszę o wyrozumiałość, bo jak mówię, w takim okresie trudno jest wszystkim od 

razu odśnieżyć drogi. Myślę, że widzieliście Państwo tę naszą pracę, która została 

wykonana. Niestety pieniądze też nie małe. Dzisiaj nie wiem ile… Jaka to jest 

wysokość kwoty, bo nie mamy jeszcze policzone, nie wiemy czy się ta zima wreszcie 

skończyła czy jeszcze nie. Nie trwała ona zbyt długo, ale wszyscy narzekają, że 

środki poszły ogromne. Chociaż mam… Jak rozmawiałam z kierownikiem zarządu 

dróg wojewódzkich w Sztumie, kiedy po naszych kilkakrotnych, nie wierzył, że 

mamy taką sytuację, że jest droga tak śliska. Okazało się, że ich wykonawca, chociaż 

mają GPS zaszwankował faktycznie z sypaniem tutaj mieszanki, bo nasza droga 

wojewódzka, szczególnie na Sadlinki, już nie mówię na Gardeję… Tu na Sadlinki 

wyglądała też momentami bardzo źle. Trzeba było bardzo uważać, bo mieliśmy kilka 

sytuacji, gdzie mieszkańcy znaleźli się w rowie. Powiat, nie mam zastrzeżeń. Myślę, 

że chyba jesteśmy zadowoleni z takiego bieżącego ich utrzymania zimowego. Co do 

wojewódzkich dróg miałam zastrzeżenia, dzwoniliśmy. Potem się to poprawiło, ale to 

się śnieg prawie skończył. No i niech tak zostanie. 

To tyle bardzo dziękuję Państwu za uwagę 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady i komisji 
stałych Rady Gminy Sadlinki w roku 2020. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady i komisji stałych Rady Gminy 

Sadlinki w roku 2020." 

Sprawozdanie z pracy Rady Gminy Sadlinki za rok 2020. 

W minionym okresie sprawozdawczym, bardzo trudnym ze względu na stan epidemiczny 

wywołanym wirusem COVID-19 oraz wynikającymi z tego stanu ograniczeniami 

dotyczącymi możliwości zgromadzeń, mając na względzie kwestię zdrowia i bezpieczeństwa 

pierwsze dwie sesje odbyły się stacjonarnie, od trzeciej sesji rada pracowała w trybie zdalnym 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 



 

 

W roku 2020 odbyło się 9 sesji, dwie stacjonarnie, trzy sesje odbyły się w formie sesji 

nadzwyczajnej. 

Ogólna frekwencja uczestnictwa w sesji radnych wynosiła 82,57% 

Podjęto łącznie 60 uchwał decydujących o funkcjonowaniu gminy, 21 polegało na ogłoszeniu 

w Dzienniku Urzędowym, 22 uchwały dotyczyły spraw finansowych, 6 gospodarki 

przestrzennej, nazewnictwa ulic, 6 z zakresu ochrony środowiska i ochrony zwierząt, 12 

spraw gospodarka mieniem gminnym, 14 spraw pozostałych w tym 5 regulujących pracę 

Urzędu i Rady. 

Z podejmowanych przez Radę Gminy działań, na uwagę zasługują m.in.: przyjęcie raportu o 

stanie Gminy Sadlinki za rok 2019 i w konsekwencji udzielenie Wójtowi Gminy wotum 

zaufania, sprawozdania wraz ze sprawozdaniem finansowym Gminy Sadlinki za rok 2019 i 

udzielenie wójtowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2019. 

W zakresie gospodarki przestrzennej dokonano nazewnictwa ulic na terenie wsi Karpiny: 

ulica Chabrowa, Łąkowa, Podleśna, Radosna, Spokojna. 

Na terenie wsi Sadlinki utworzono nową ulicę o nazwie Nowa. 

W minionym okresie sprawozdawczym nie zgłoszono żadnych interpelacji do Rady Gminy. 

Podczas sesji zgłoszono zapytania dotyczące bieżących potrzeb, na które odpowiedzi 

udzielano w trakcie sesji.  

Na całokształt pracy rady składa się przede wszystkim praca komisji merytorycznych, w 

ramach posiedzeń, których łączenie w roku 2020 odbywało się w formie komisji wspólnych. 

6 posiedzeń… Na posiedzeniach wspólnych komisji omawiane były wszystkie uchwały 

podejmowane przez Radę Gminy. 

W roku 2020 jeden radny złożył mandat, Pan Wojciech Berent, który obecnie piastuje 

stanowisko Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. 

Dziękuję bardzo za wysłuchanie. Czy są jakieś pytania odnośnie funkcjonowania rady? 

Jeżeli nie ma pytań przechodzimy do kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany w składach osobowych stałych komisji rady.  

 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych 
komisji rady 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych komisji rady" 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych komisji rady" 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki 
na 2021r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 



 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kwidzyńskiemu w roku 2021. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w 

roku 2021." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w 

roku 2021." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 
Sadlinki  na 2021 rok. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki  na 2021 rok." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki  na 2021 rok." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Sadlinki na  2021 rok. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na  2021 rok." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 



 

 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na  2021 rok." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 
Sadlinki na 2021 r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 2021 r." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 2021 r." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Sadlinki w 2021 roku. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 2021 roku." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 2021 roku." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Sadlinkach w Gminny Ośrodek Kultury, Czytelnictwa i Sportu w 
Sadlinkach. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Sadlinkach w Gminny Ośrodek Kultury, Czytelnictwa i Sportu w Sadlinkach." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 



 

 

"Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Sadlinkach w Gminny Ośrodek Kultury, Czytelnictwa i Sportu w Sadlinkach." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
części Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
gminy Sadlinki. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Sadlinki." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji." 

Po przeczytaniu uchwały przewodniczący otworzył dyskusje a w związku z brakiem chętnych 

do zabrania głosu zarządził przejście do głosowania 

 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  



 

 

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 17 Wolne Wnioski. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wolne Wnioski." 

W punkcie wolne wnioski chciałbym przypomnieć Państwu Radnym o składaniu oświadczeń 

majątkowych. Ostatecznym terminem składania oświadczeń majątkowych jest koniec 

kwietnia, jednakże proszę wcześniej pofatygować się do Urzędu, żeby oświadczenia 

majątkowe były sporządzone prawidłowo. 

Oddaję głos Panu Krzysztofowi Śliwińskiemu.  

Czy Pan Krzysztof śliwiński nas słyszy? Proszę o zabranie głosu i włączenie mikrofonu. 

[Śliwiński]: Chciałbym podziękować Pani Wójt za podjęcie działania odnośnie tej mojej 

prośby. Mojej i moich mieszkańców oczywiście, mojej miejscowości. No i myślę, że jak 

przyjdzie wiosna to będą podjęte jakieś tutaj działania odnośnie tych bobrów, bo one sobie 

tak tą drogę upodobały: Okrągła Łąka-Bronisławowo, że tam już jest dziura na dziurze. 

To tutaj bardzo dziękuję, a teraz jeszcze moje drugie pytanie odnośnie tej drogi przez las, czy 

ona jest udostępniona dla ruchu publicznego, czy będzie udostępniona dla ruchu publicznego, 

czy też nie? 

Dziękuję. 

[Przewodniczący]: Czy Pani Wójt chciałaby tutaj jeszcze coś dodać?  

[Wójt Gminy Sadlinki]: Nie, dodać nie. To prawda, że droga stanie się drogą publiczną i tak 

jeżeli są jakieś zakazy ze strony lasów państwowych to one przestaną obowiązywać, bo ta 

droga była wiadomo, typowo drogą leśną i różne zgłoszenia okazuje się były co do stawiania 

przede wszystkim samochodów w tamtym rejonie. Jest ona drogą wiadomo gruntową i 

wczoraj na komisjach rozmawialiśmy, że ja tego oczywiście jeszcze nie zrobiłam. Będę 

rozmawiała z nadleśniczym, żeby ewentualnie również brali to pod uwagę, żeby jakieś 

utrzymanie bieżące, bo tam wywóz drewna tamtą drogą się również odbywa również był 

przez nich. 

A z naszej strony tak jak też powiedziałam, większego tutaj  nakładu my na tą drogę nie 

będziemy łożyć i ewentualnie takie wyrównywanie tego co istnieje, gdyż jest to typowo droga 

leśna… Wśród lasów… Ona była przejęta przez nas tylko dlatego, żeby usprawnić i 

udostępnić mieszkańcom przejazd przez przejazd kolejowy i skrócić tą drogę, która przez 

Sadlinki jest i będzie, bo kolej chciała ten przejazd kolejowy zamknąć całkowicie. To było 

podstawą. Nie droga, a przejazd. Bez przejazdu droga by nie mogła funkcjonować, ten ruch 

nie mógłby się odbywać dlatego to poszło aż tak całościowo. Czasami trzeba, czy nam się 

chce czy nie dla dobra mieszkańców też po prostu taką decyzję podjąć, więc dlatego 

przejęliśmy. 

Tutaj ja mam tylko prośbę do Pana Radnego, że jeżeli bobry zaczną teraz cokolwiek się 

zacznie dziać… Państwo jesteście tam na miejscu, my jeździmy doraźnie chyba, że są 

sygnały od mieszkańców. Proszę mi po prostu zgłaszać. Będę również monitować, chociaż 

obiecałam kierownikowi, że będę go też w tym temacie zadawać mu pytania i jak będzie 

cokolwiek wiedział ma też do mnie dzwonić, ale to różnie bywa, tak…  

Więc proszę, jeżeli będą te zwierzęta tam znowu zaczynały aktywnie coś tam po prostu 

działać to proszę… Bo teraz jest taki okres uśpienia, proszę dać mi znać. Będę ponownie 

robiła co w mojej mocy. To są trudne sytuacje monitowania do zarządcy drogi. To tak samo 

jak z monitowaniem kałuży koło, wiecie… Już nie będę mówiła nazwiskiem koło kogo na 

drodze wojewódzkiej Sadlinki-Białki, gdzie jest niebezpieczeństwo i mówię i tłumaczę i cały 

czas wnosimy o tą naprawę i zawsze teraz się mówi, że to zbyt kosztowne jest, że ta naprawa 

musiałaby być… trochę by trzeba wydać, żeby tą wodę odprowadzić… No mój Boże, 

pieniądze są ważne, ale kiedy chodzi o  bezpieczeństwo ludzi, prawda? Więc to jest dla mnie 

przerażające, że od lat o tym się mówi, czy o przejeździe w Białkach. Zobaczymy jakie 

decyzje zapadną, ale jeżeli chodzi o tą kałużę, która się zbiera po każdych roztopach, po 



 

 

każdym deszczu, no nic na razie nikt nie robi, bo mi mówią, że nie mają pieniędzy… To jest 

przerażające. 

Proszę mi w tym temacie pomóc. Ja nie wiem czy jakąś petycję wystosować od 

mieszkańców, bo tak dalej też nie może być. Nie można cały czas mówić, że nie ma 

pieniędzy, a sytuacja jest groźna, bo widzieliśmy i wszyscy ci co dojeżdżają tą drogą do 

Kwidzyna i jeżdżą jak było ślisko i jakie to jest miejsce niebezpieczne, jak ta woda się 

faktycznie zbiera i mijają się dwa samochody. 

To przepraszam, tak trochę rozszerzyłam tą odpowiedź, ale dziękuję bardzo. 

[Przewodniczący]: Dziękuję bardzo Pani Wójt, jest ta kwestia poruszana odnośnie tej kałuży 

od ponad dwóch, trzech lat i cały czas ktoś… Zarządca drogi mówi, że to jest z powodu braku 

pieniędzy. Cały czas ruch Kwidzyn-Sadlinki się zwiększa i naprawdę dojdzie któregoś razu 

do tragedii i nie wiadomo kto weźmie wtedy odpowiedzialność. 

Dziękuję Pani Wójt właśnie za monitorowanie tej sprawy w celu poprawienia bezpieczeństwa 

na drodze. Czy są jeszcze jakieś pytania w punkcie wolne wnioski? 

Jeżeli nie ma pytań, kolejnym punktem jest zamknięcie obrad sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

 

Ad. 18 Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zamkniecie sesji rady 



 

 

 

GŁOSOWANIA 

Lista głosowań 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych komisji rady 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu w roku 2021. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki  na 2021 

rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sadlinki na  2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 

2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 

2021 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Sadlinkach w Gminny Ośrodek Kultury, Czytelnictwa i Sportu w Sadlinkach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Sadlinki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (10) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Palińska Ludmiła 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składach 
osobowych stałych komisji rady 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
budżetu Gminy Sadlinki na 2021r. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (11) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (1) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 

 

  Wiącek Bartosz 

 



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2021. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu 
pracy Rady Gminy Sadlinki  na 2021 rok. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na  

2021 rok. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji 
stałych Rady Gminy Sadlinki na 2021 r. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Sadlinki w 2021 roku. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (11) Przeciw (1) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

 

Zdankiewicz Mirosław 

 

  



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Sadlinkach w Gminny Ośrodek Kultury, 
Czytelnictwa i Sportu w Sadlinkach. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany części Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
gminy Sadlinki. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg gminnych. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   



 

 

 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Palińska Ludmiła 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

   

 


